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Arbejdsmiljørapporter 2024 

 Åben Sag 

Sagsgang 

OA 

Sagsfremstilling 

De lokale MED-udvalg har i 1. kvartal af 2024 arbejdet med udfyldelse af spørgeskemaer 

vedrørende arbejdsmiljø, som har resulteret i en arbejdsmiljørapport for hvert LMU. 

Arbejdsmiljørapporterne fra LMU’erne samles i Områderådeudvalget for administration.  

 

I Områdeudvalget for Administration er der nedsat en arbejdsgruppe, som skal varetage arbejdet 

med at samle arbejdsmiljørapporterne fra LMU’erne. Arbejdsgruppen folder indledningsvist de 

metodiske og faglige overvejelser og valg bag sammenskrivningen ud. Områdeudvalget har 

mulighed for at give input til arbejdsmiljørapporten inden den sendes til Hovedudvalget. 

Arbejdsgruppen motiverer til, at hele områdeudvalget verificerer arbejdsmiljørapporten inden den 

sendes til Hovedudvalget. 

Sammenhæng til andre politikker/strategier og fagområder 

Ingen væsentlige sammenhænge. 

 

Økonomiske konsekvenser 

Ingen økonomiske konsekvenser. 

 

Indstilling 

Formanden indstiller, at punktet godkendes.  

Beslutning i Områdeudvalget for Administrationen den 10-06-2024 

Formanden stater ud på vegne af arbejdsgruppen der har udfyldt rapporten til gennemgang i 

Områdeudvalget for Administration inden rapporten sendes videre til HU. Formanden orienterer 

om, at en samling af arbejdsmiljørapporter på tværs af LMU’er har den positive effekt, at det er 
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muligt at afdække mønstrer. Modsat kan det også skjule nogle konklusioner, hvis det ikke fremgår 

af flere gange. Det er samme tendens i de kvalitative besvarelser.  

 

Der orienteres om, at der mangler besvarelser fra UU og en dobbelt besvarelse fra Vej og Ejendom.  

 

Fremgangsmåden for gennemgangen bliver, at rapporten gennemgås, og der kan laves indvendinger 

efter behov.  

 

Arbejdsgruppen er kommet med et mål for Områdeudvalget for Administration, hvor der fokuseres 

på at skabe de bedste rammer for konstruktiv dialog, øge trivsel og et godt arbejdsmiljø.  

Medarbejdersiden kommenterer på, hvad endnu bedre rammer indebærer. Hertil svare formanden, 

at f.eks. temadagen har bidraget til at skabe nogle gode rammer, hvor netop den gode dialog blev 

fremmet.  

 

Konkrete bemærkninger fra medarbejdersiden:  

Der gøres opmærksom på, at der er behov for en afklaring på, hvorfor forskellige LMU’er er med i 

Områdeudvalget for Administration. Formanden opsummerer, at der skal mere afklaring på fakta-

delen, for at der kan komme mere afklaring. Det aftales, at der lokalt blandt medlemmer findes 

afklaring på, hvorfor man som medlem er forankret i Områdeudvalget for administration. Punktet 

kan drøftes til kommende møde d. 25. september 2024. 

 

Yderligere ønsker medarbejdersiden, at rapporten udvikles, så man kan følge en tidsudvikling på de 

forskellige punkter. Derudover nævnes ordet fokus en mulig ændring.  

 

Formanden opsummerer, og gør opmærksom på, at ovenstående bemærkninger tages med til HU. 

 

Fraværende: 

Trine Grejsen 

Helle Fisker  Steffensen 

Hanne Majgaard Nielsen 

Grethe Hansen 
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